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Faaborg d. 11. juni 2009

Kære sundhedspolitiske ordfører!

Jeg har, som det fremgår af vedhæftede, siden d. 18. januar 2009 forsøgt at få et svar på, om 
opvaskemaskiners spareprogram kan fjerne f.eks. salmonellabakterier.

Nu beder jeg dig træde i karakter og hjælpe mig til et klart svar, og hvis dette ikke kan gives, bedes 
der iværksættes en undersøgelse i stil med den Dong har fået foretaget med hensyn til 
vaskemaskiner. ( Her er svaret, et klart nej til, at spareprogrammer er nok).

Herefter bør befolkningen orienteres hvad der kræves før risikoen er væk.

Med venlig hilsen

Mogens Bang-Pedersen

Frydensbergvej 21

5600 Faaborg

Mail: mogens@bang-p.dk

Ps: Jeg vil gerne løbende holdes orienteret om sagens gang, hvis det er indenfor mulighedernes 
rækkevidde.
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